ABOUT THIS SPACE
This 2570 sq. ft. retail and professional office space spans three connected floors. 170 Jarry East is situated along a busy commercial street in the heart of Montreal’s most charming and densely populated neighborhood of Villeray. 170 Rue Jarry E offers exceptional commercial visibility within a sought-after neighborhood surrounded by local enterprises and a robust residential base. The property’s prominent location ensures substantial pedestrian and vehicular traffic, making it an excellent choice for businesses seeking dynamic exposure and client engagement.
The premises include a street-level functional layout suitable for various professional and commercial applications, a bright and inviting second floor with expansive windows overlooking Jarry Street, and a versatile lower-level ideal for further professional or commercial uses. A long-term lease is available at a competitive rate of $6,100 per month, which covers all operating costs, electricity, heating, air conditioning, and highly visible street signage. The total monthly commitment remains competitive for the area, especially given the location’s strategic advantages. Applicable taxes (GST/QST) are additional. 

Jarry Street in Villeray is known for its cultural diversity, popular cafes and restaurants, walkability, and convenient access to Jarry metro station and major bus lines.  The property is located near Jarry Park—one of Montreal’s largest municipal green spaces—just two blocks away. Your business will benefit from being adjacent to the Jarry Medical, Dental, and Professional Center in this dynamic urban setting. For further information or to arrange a viewing, please contact us.




À PROPOS DE CE LOCAL
Cet espace de bureaux de 2570 pi², destiné aux commerces et aux professionnels, s'étend sur trois étages reliés. Le 170, rue Jarry Est situé le long d'une artère commerciale achalandée, au cœur du quartier charmant et densément peuplé de Montréal, Villeray. Le 170 rue Jarry Est offre une visibilité commerciale exceptionnelle au sein d'un quartier recherché, entouré d'entreprises locales et d'un important réseau résidentiel. Son emplacement privilégié assure une circulation piétonnière et véhiculaire importante, ce qui en fait un excellent choix pour les entreprises en quête d'une visibilité dynamique et d'une forte fidélisation de la clientèle.
Les locaux comprennent un aménagement fonctionnel au rez-de-chaussée, adapté à diverses applications professionnelles et commerciales, un deuxième étage lumineux et accueillant avec une fenestration généreuse donnant sur la rue Jarry, et un sous-sol polyvalent, idéal pour d'autres usages professionnels ou commerciaux. Un bail à long terme est disponible à un tarif compétitif de 6 100 $ par mois, qui couvre tous les frais d'exploitation, l'électricité, le chauffage, la climatisation et une signalisation bien visible. Le montant mensuel total demeure compétitif pour le secteur, compte tenu notamment des avantages stratégiques de l'emplacement. Les taxes applicables (TPS/TVQ) sont en sus.
La rue Jarry, dans le quartier Villeray, est reconnue pour sa diversité culturelle, ses cafés et restaurants populaires, son accessibilité piétonnière et son accès facile à la station de métro Jarry et aux principales lignes d'autobus. La propriété est située à deux rues du parc Jarry, l'un des plus grands espaces verts municipaux de Montréal. Votre entreprise bénéficiera de la proximité du Centre médical, dentaire et professionnel Jarry, dans ce cadre urbain dynamique. Pour plus d'informations ou pour organiser une visite, veuillez nous contacter.

